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Hejtman Libereckého kraje Stanislav Eichler se společně s Radkem Coufalem z MŠMT ČR,
Alenou Gajdůškovou, 1. místopředsedkyní Senátu Parlamentu ČR, Milanem Urbanem,
předsedou hospodářského výboru Poslanecké sněmovny Parlamentu České republiky a Radkem
Ciklem, náměstkem hejtmana LK pro školství diskutoval u kulatého stolu na téma Kam kráčí
naše učňovské školství. Diskuse probíhala včera v rámci akce Machři roku v Grandhotelu Zlatý
lev v Liberci.

„Z  téměř  dvouhodinové  diskuse  vyplynul  závěr,  který  jednoznačně  podporuje  již  známý  fakt  o
nevyhnutelnosti podpory odborného vzdělávání, zvláště pak učňovského školství, které v současné
době stojí na pokraji krize,“ řekl hejtman Libereckého kraje Stanislav Eichler.

Dílčími kroky, které by měly vést ke zlepšení situace, jsou např. zintenzivnění spolupráce mezi
zaměstnavateli a středními školami připravujícími učně, zaměření osvětové činnosti nejen na
žáky základních škol, ale i na děti v mateřských školách, jejich rodiče a výchovné – kariérové
poradce,  vyřešení otázky financování tohoto segmentu školství,  zvýšení kvality vzdělávání
apod.

 

Po skončení diskuse doprovodil hejtman místopředsedkyni Senátu Parlamentu ČR na náměstí
Dr.  E.  Beneše v Liberci,  kde celý den probíhala akce Machři roku. Prohlédli  si  vystavované
stánky učňovských škol a soutěž v timbersportové disciplíně.


